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Vragen van het lid Agema (PVV) aan
de minister voor Jeugd en Gezin over
het bericht dat vandaag de eerste
multiculturele jeugdzorginstelling van
Europa open gaat. (Ingezonden 4 juli
2008)

1
Bent u bekend met het bericht
«Psychokliniek voor jonge
allochtoon»?1

2
Deelt u de mening dat het beslist
onnodig is om een aparte
multiculti-instelling op te richten voor
het behandelen van psychische
problemen van jonge allochtonen?
Zo neen, waarom niet?

3
Hoe verklaart u dat, terwijl
opeenvolgende regeringen de mond
tot vervelens toe vol hebben gehad
over integratie, als puntje bij paaltje
komt in dit land steeds weer gekozen
wordt voor segregatiebevorderende
oplossingen voor problemen rond
allochtonen?

4
Zegt het niet alles over de
integratieramp die zich in dit land aan
het voltrekken is dat we ons er
tegenwoordig zelfs maar bij
neerleggen dat aan een Marokkaanse
moeder niet uit te leggen valt dat
haar kind niet bezeten is door boze
geesten? Naar welk niveau van
beschaving glijden we af, als dergelijk

achterlijk bijgeloof niet meer
weersproken wordt?

1 de Volkskrant, Psychokliniek voor jonge
allochtoon, 3 juli 2008.
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